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Betreft; Toekomst Evenemententerrein Drafbaan  

 
 

 
Beste raadscommissie, 

 
In de business case zien wij geen kosten begroot t.b.v. de zorg voor 

omwonenden bij evenementen. 
Dit komt uiteraard doordat het gebruikelijk is de verantwoordelijkheid 

hieromtrent bij organisatoren neer te leggen. 
 

Bij meer én grotere evenementen vinden wij het logisch dat de gemeente 
daar zélf de zorg voor draagt. 

We zien dat als een zorgplicht van de gemeente voor haar burgers. Voor 
omwonenden voelt het absoluut prettiger als de gemeente zelf de 

verantwoordelijkheid neemt.  

 
Mocht het komen tot een verdere uitwerking van de business case ... dan 

zien we graag dat er zichtbaar voorzien (geïnvesteerd) wordt in het 
volgende;  

1. de beste informatievoorziening voorafgaand aan élk evenement. 

2. inzet van extra mensen (begeleiders en beveiligers) en extra 
middelen (als bv dixies). Dit op het evenemententerrein maar ook in 

de omliggende wijken. 

3. in geluid beperkende maatregelen rond het evenemententerrein.  

In het geval organisatoren toch zelf verantwoordelijk zouden moeten 
blijven, pleiten wij daarnaast ook voor; 

1. het door de gemeente concreter omschrijven van de voorwaardes 

(want hoe ver reikt een relevante 'info per post' cirkel eigenlijk?). 
2. controle door de gemeente op naleving van de gemaakte afspraken 

vooraf, tijdens en na elk evenement.  

Bij voorbaat dank!  

 
Namens: Projectgroep omwonenden Stadspark i.o.  

B. Terpstra 
 
 


